

بسم الله الرحمن الرحيم

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد ،،،

**Mashreq Al-Islami  
Shari'ah Supervisory Board Resolution**

**Subject: Wakalah Investment Account  
(Corporate Convenience Account)**

المشرق الإسلامي  
قرار هيئة الرقابة الشرعية

الموضوع: حساب الوكالة الاستثماري  
حساب ملائم للشركات

The Shari'ah Supervisory Board of Mashreq Al Islami convened on 21<sup>st</sup> April 2019 corresponding to the 16<sup>th</sup> Sha'ban 1440 H, in the emirate of Dubai, U.A.E and discussed saving account product for Corporate clients, based on the principles of *Wakalah bil Isthismar*, as explained by Islamic Structuring, Products & Governance.

انعقد مجلس الرقابة الشرعية في المشرق الإسلامي في 21 إبريل 2019 الموافق 16 لشعبان 1440 هـ ، في إمارة دبي بدولة الإمارات العربية المتحدة وناقش منتج حساب التوفير لعملاء الشركات وفقاً لمبادئ الوكالة بالاستثمار ، كما تم توضيحه من خلال وحدة المنتجات، الهيكلة الإسلامية والرقابة الشرعية.

In this product Bank will be an Agent of the Client, whereby he will receive funds from the Client and invest in Shari'ah compliant assets. The Agent will disclose an indicative rate for calculation of profit. The Agent will be paid a fixed upfront fee. Additionally, if the Agent is able to earn more than the indicative rate of profit, the surplus amount will be the Agent's incentive. The Client will be allowed to deposit and withdraw anytime any amount whereas profit will be calculated on Client's day-end balances. Shari'ah structure is the same as mentioned in Fatwa [38] dated 6<sup>th</sup> of Aug. 2006.

في هذا المنتج، سيكون البنك وكيل للعميل، ويتلقى الأموال من العميل ويستثمر في الأصول المتوافقة مع الشريعة الإسلامية. سيقوم الوكيل بالإفصاح عن معدل إسترشادي لحساب الربح. سيتم دفع رسوم ثابتة للوكيل مقدماً. بالإضافة إلى ذلك ، إذا كان الوكيل قادراً على كسب معدل أعلى من الربح الإسترشادي ، فسيكون المبلغ الزائد بمثابة مكافأة للوكيل. سيتم السماح للعميل بإيداع وسحب أي مبلغ في أي وقت بينما سيتم احتساب الربح على رصيد العميل في نهاية كل يوم. هيكل الشريعة هو نفسه المذكور في الفتوى رقم [38] بتاريخ 6 أغسطس 2006.

The Board has approved the product via Resolution No. [86]. This approval is subject to strict Shari'ah Compliance with the following documents:

وافق مجلس الإدارة على المنتج بموجب القرار رقم [86]. تخضع هذه الموافقة للامتثال الشرعي للوثائق التالية:

1. MAI Terms and Conditions - Governing Shari'ah Compliant Wakalah Account
2. Wakalah Investment Placement Request

1. الشروط والأحكام العامة لحساب الوكالة المتوافق مع الشريعة الإسلامية
2. طلب الاستثمار يعقد الوكالة

May Allah The AlMighty guide us to what pleases Him and send blessings upon Muhammad the best of His creation, his family and his companions.

ونسأل الله سبحانه وتعالى أن يهدينا إلى ما يرضيه ونصلي ونسلم على النبي محمد خير خلق الله وعلى آله وصحبه وسلم.

Sheikh Dr. Nizam Yaqoobi  
Executive Member

Sheikh Dr. Mohammed Ali Elgari  
Executive Member

Sheikh Abdullah Al Manee'  
Chairman